
证书编号：ISC-O-2024-3070-R

兹 证 明

河北万图计算机科技有限公司

统一社会信用代码：9113040309548967XL
注册地址：河北邯郸市复兴区铁西北大街与果园路交叉口东北角复兴新经济产业园内 11号楼 邮编: 056000
经营地址：河北邯郸市复兴区铁西北大街与果园路交叉口东北角复兴新经济产业园内 11号楼 邮编: 056000

管理体系符合

GB/T45001-2020 / ISO45001：2018标准要求
认证范围：

计算机软件开发；数据处理和存储服务；信息系统集成服务（不含分
公司活动）所涉及场所的相关职业健康安全管理活动

发证日期：2024年 09月 29日
换发日期：2025年 07月 29日
有效期至：2027年 09月 28日

职业健康安全管理体系认证证书



Registration No. ISC-O-2024-3070-R

This is to certify that

Hebei Wantu Computer Technology Co., Ltd

The social credit code：9113040309548967XL

Registered Address: Building 11, Fuxing New Economic Industrial Park, northeast corner of the intersection of

Tienorthwest Street and Guoyuan Road, Fuxing District, Handan City, Hebei Province

Audit Address: Building 11, Fuxing New Economic Industrial Park, northeast corner of the intersection of

Tienorthwest Street and Guoyuan Road, Fuxing District, Handan City, Hebei Province

Which is in conformity with

GB/T45001-2020 / ISO45001：2018

This certificate covers the following scope of

Computer software development; Data processing and storage services; Occupational health and safety
management activities related to the venues involved in information system integration services (excluding branch
activities)

Issue Date：2024-09-29

Change Date：2025-07-29

Expiration Date: 2027-09-28

Occupation Health Safety

Management System Certificate


